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企业简介

COMPANY PROFILE
浙江海亮股份有限公司是海亮集团有限公司旗下核心产业公司，自2001年成立以来，一直致力于浙江海亮股份有限公司是海亮集团有限公司旗下核心产业公司，自2001年成立以来，一直致力于

优质铜产品、导体新材料、铝基新材料的研发、生产、销售和服务。公司于2008年1月16日在深圳证优质铜产品、导体新材料、铝基新材料的研发、生产、销售和服务。公司于2008年1月16日在深圳证

券交易所上市，股票代码:002203。 是全球铜管棒加工行业的标杆和领袖级企业。券交易所上市，股票代码:002203。 是全球铜管棒加工行业的标杆和领袖级企业。

海亮股份的核心产品主要为铜管、铜棒、铜箔等铜基材料，有上千个牌号、数万种规格，广泛应海亮股份的核心产品主要为铜管、铜棒、铜箔等铜基材料，有上千个牌号、数万种规格，广泛应

用在空调家电、装备器械、船舶、电力、新能源汽车、储能、光伏、风电、半导体、5G通讯等领域。  用在空调家电、装备器械、船舶、电力、新能源汽车、储能、光伏、风电、半导体、5G通讯等领域。  

公司在浙江、上海、安徽、广东台山、广东中山、越南、泰国、重庆、成都、山东、甘肃、美公司在浙江、上海、安徽、广东台山、广东中山、越南、泰国、重庆、成都、山东、甘肃、美

国、德国柏林、德国门登、法国、意大利、西班牙、印尼等亚洲、美洲、欧洲地区拥有二十二大生产国、德国柏林、德国门登、法国、意大利、西班牙、印尼等亚洲、美洲、欧洲地区拥有二十二大生产

基地，在国内外积累了大批优质稳定的客户，与132个国家或地区的近万家客户建立了长期稳定的材基地，在国内外积累了大批优质稳定的客户，与132个国家或地区的近万家客户建立了长期稳定的材

料采购和产品销售等业务关系，与多家行业头部企业成为战略合作伙伴，深受客户信赖与认可，被多料采购和产品销售等业务关系，与多家行业头部企业成为战略合作伙伴，深受客户信赖与认可，被多

家客户授予金牌客户、金奖供应商、全球合作伙伴奖等等殊荣。企业连续13年荣获浙江省信用AAA级家客户授予金牌客户、金奖供应商、全球合作伙伴奖等等殊荣。企业连续13年荣获浙江省信用AAA级

企业，公司是全国企事业知识产权试点单位，国家级博士后科研工作站设站单位，省级创新型企业，企业，公司是全国企事业知识产权试点单位，国家级博士后科研工作站设站单位，省级创新型企业，

标准创新型企业，拥有浙江省首批省级企业研究院、省级高新技术研发中心、省级重点创新团队，教标准创新型企业，拥有浙江省首批省级企业研究院、省级高新技术研发中心、省级重点创新团队，教

育部重点实验室“海亮铜加工技术开发实验室”。育部重点实验室“海亮铜加工技术开发实验室”。

海亮股份建立“以人为本，构建蓝领社会生态；清洁生产，实现绿色健康发展；工匠精神，铸就海亮股份建立“以人为本，构建蓝领社会生态；清洁生产，实现绿色健康发展；工匠精神，铸就

国际经典品牌；自我超越，共建百年卓越海亮。”的管理方针。国际经典品牌；自我超越，共建百年卓越海亮。”的管理方针。

海亮股份的发展史，是中国制造和产业升级发展历程的缩影和样板，也是企业壮大后引领行业发海亮股份的发展史，是中国制造和产业升级发展历程的缩影和样板，也是企业壮大后引领行业发

展和反哺社会的典型。一直以来，海亮股份都致力于为客户提供优质的产品和服务，为股东谋取合理展和反哺社会的典型。一直以来，海亮股份都致力于为客户提供优质的产品和服务，为股东谋取合理

的收益和回报，为员工提供良好的就业和成长平台，为行业输送先进的管理理念和制造经验；海亮股的收益和回报，为员工提供良好的就业和成长平台，为行业输送先进的管理理念和制造经验；海亮股

份还通过持续研发技术、提升工艺和改进设备，保护环境实现绿色发展；海亮股份秉持匠心制造精份还通过持续研发技术、提升工艺和改进设备，保护环境实现绿色发展；海亮股份秉持匠心制造精

神，以高品质的产品服务社会民生，为推动经济发展做出了应有的贡献。神，以高品质的产品服务社会民生，为推动经济发展做出了应有的贡献。

未来，海亮股份将以创新驱动为压舱石，跨出产品端、跨出应用端，将传统制造升级为智能制未来，海亮股份将以创新驱动为压舱石，跨出产品端、跨出应用端，将传统制造升级为智能制

造，坚持实业报国，为社会与经济发展再作贡献。造，坚持实业报国，为社会与经济发展再作贡献。

浙江海亮股份有限公司是海亮集团有限公司旗下核心产业公司，自2001年成立以来，一直致力于

优质铜产品、导体新材料、铝基新材料的研发、生产、销售和服务。公司于2008年1月16日在深圳证

券交易所上市，股票代码:002203。 是全球铜管棒加工行业的标杆和领袖级企业。

海亮股份的核心产品主要为铜管、铜棒、铜箔等铜基材料，有上千个牌号、数万种规格，广泛应

用在空调家电、装备器械、船舶、电力、新能源汽车、储能、光伏、风电、半导体、5G通讯等领域。  

公司在浙江、上海、安徽、广东台山、广东中山、越南、泰国、重庆、成都、山东、甘肃、美

国、德国柏林、德国门登、法国、意大利、西班牙、印尼等亚洲、美洲、欧洲地区拥有二十二大生产

基地，在国内外积累了大批优质稳定的客户，与132个国家或地区的近万家客户建立了长期稳定的材

料采购和产品销售等业务关系，与多家行业头部企业成为战略合作伙伴，深受客户信赖与认可，被多

家客户授予金牌客户、金奖供应商、全球合作伙伴奖等等殊荣。企业连续13年荣获浙江省信用AAA级

企业，公司是全国企事业知识产权试点单位，国家级博士后科研工作站设站单位，省级创新型企业，

标准创新型企业，拥有浙江省首批省级企业研究院、省级高新技术研发中心、省级重点创新团队，教

育部重点实验室“海亮铜加工技术开发实验室”。

海亮股份建立“以人为本，构建蓝领社会生态；清洁生产，实现绿色健康发展；工匠精神，铸就

国际经典品牌；自我超越，共建百年卓越海亮。”的管理方针。

海亮股份的发展史，是中国制造和产业升级发展历程的缩影和样板，也是企业壮大后引领行业发

展和反哺社会的典型。一直以来，海亮股份都致力于为客户提供优质的产品和服务，为股东谋取合理

的收益和回报，为员工提供良好的就业和成长平台，为行业输送先进的管理理念和制造经验；海亮股

份还通过持续研发技术、提升工艺和改进设备，保护环境实现绿色发展；海亮股份秉持匠心制造精

神，以高品质的产品服务社会民生，为推动经济发展做出了应有的贡献。

未来，海亮股份将以创新驱动为压舱石，跨出产品端、跨出应用端，将传统制造升级为智能制

造，坚持实业报国，为社会与经济发展再作贡献。

连续4年上榜世界500强 中国企业500强 中国民营企业500强 浙江百强企业

Zhejiang Hailiang Co., Ltd. is a core industry company of Hailiang Group. Since its establishment in 2001, it has Zhejiang Hailiang Co., Ltd. is a core industry company of Hailiang Group. Since its establishment in 2001, it has 

beenZhejiang Hailiang Co., Ltd. is a core industry company of Hailiang Group. Since its establishment in 2001, it has beenZhejiang Hailiang Co., Ltd. is a core industry company of Hailiang Group. Since its establishment in 2001, it has 

been committed to the R&D, production, sales and service of high quality copper products, new materials of been committed to the R&D, production, sales and service of high quality copper products, new materials of 

conductors and new aluminum-based materials. The company was listed on Shenzhen Stock Exchange on January conductors and new aluminum-based materials. The company was listed on Shenzhen Stock Exchange on January 

16, 2008, with stock code 002203. It is a benchmark and leading enterprise in copper pipe and rod processing 16, 2008, with stock code 002203. It is a benchmark and leading enterprise in copper pipe and rod processing 

industry worldwide. industry worldwide. 

Hailiang’s core products are copper-based materials such as copper pipe, copper rod and copper foil, with Hailiang’s core products are copper-based materials such as copper pipe, copper rod and copper foil, with 

thousands of brands and tens of thousands of specifications. They are widely used in household appliance, thousands of brands and tens of thousands of specifications. They are widely used in household appliance, 

equipment and instrument, ship, electricity, new energy vehicles, energy storage, photovoltaic, wind energy, equipment and instrument, ship, electricity, new energy vehicles, energy storage, photovoltaic, wind energy, 

semiconductor, 5G communication and so on.semiconductor, 5G communication and so on.

Hailiang has 22 production bases in Zhejiang, Shanghai, Anhui, Taishan and Zhongshan of Guangdong, Hailiang has 22 production bases in Zhejiang, Shanghai, Anhui, Taishan and Zhongshan of Guangdong, 

Vietnam, Thailand, Chongqing, Chengdu, Shandong, Gansu, the United States, Berlin and Menden of Germany, Vietnam, Thailand, Chongqing, Chengdu, Shandong, Gansu, the United States, Berlin and Menden of Germany, 

France, Italy, Spain, Indonesia and other Asian, American and European areas. It has accumulated a large number of France, Italy, Spain, Indonesia and other Asian, American and European areas. It has accumulated a large number of 

high-quality and stable customers domestically and abroad. It has also established long-term and stable business high-quality and stable customers domestically and abroad. It has also established long-term and stable business 

relationships with nearly 10,000 customers in 132 countries or regions in material procurement and product sales. relationships with nearly 10,000 customers in 132 countries or regions in material procurement and product sales. 

Additionally, it has become strategic partners with many industry-leading companies and has been deeply trusted Additionally, it has become strategic partners with many industry-leading companies and has been deeply trusted 

and recognized by its customers, awarded gold customer and supplier, global partner, and other honors by many and recognized by its customers, awarded gold customer and supplier, global partner, and other honors by many 

customers.The company won “Good Credibility Enterprise” for thirteen years, obtains several provincial research customers.The company won “Good Credibility Enterprise” for thirteen years, obtains several provincial research 

institutes and innovation teams. “Hailiang Copper Fabrication Techniques Development Laboratory” is a key institutes and innovation teams. “Hailiang Copper Fabrication Techniques Development Laboratory” is a key 

laboratory of Ministry of Education in China.laboratory of Ministry of Education in China.

Hailiang established a management policy of “people-oriented to build a blue-collar social ecology; clean Hailiang established a management policy of “people-oriented to build a blue-collar social ecology; clean 

production to achieve green and healthy development; craftsmanship spirit to set up an international classic brand; production to achieve green and healthy development; craftsmanship spirit to set up an international classic brand; 

self-transcendence to jointly build an excellent company—Hailiang”.self-transcendence to jointly build an excellent company—Hailiang”.

The development history of Zhejiang Hailiang mirrors the development progress of manufacturing and industry The development history of Zhejiang Hailiang mirrors the development progress of manufacturing and industry 

upgrading of China. It is also an example of large enterprises leading the industry towards greater attainment and upgrading of China. It is also an example of large enterprises leading the industry towards greater attainment and 

repaying society after achieving rapid growth. For a long time Zhejiang Hailiang has been devoted to providing quality repaying society after achieving rapid growth. For a long time Zhejiang Hailiang has been devoted to providing quality 

services and products to customers, to securing reasonable profits and returns for our shareholders, to providing services and products to customers, to securing reasonable profits and returns for our shareholders, to providing 

platforms of employment and growth for our employees and to introducing advanced management concepts and platforms of employment and growth for our employees and to introducing advanced management concepts and 

manufacturing experience to the industry. Through constant technological research and development, technique manufacturing experience to the industry. Through constant technological research and development, technique 

upgrading and equipment improvement, Zhejiang Hailiang has helped reduce the presence of complex techniques upgrading and equipment improvement, Zhejiang Hailiang has helped reduce the presence of complex techniques 

and heavy pollution in the copper processing industry in line with the requirement of environmental protection and and heavy pollution in the copper processing industry in line with the requirement of environmental protection and 

green development. Remaining true to the spirit of craftsmanship, Zhejiang Hailiang serves society and promotes the green development. Remaining true to the spirit of craftsmanship, Zhejiang Hailiang serves society and promotes the 

welfare of the people with quality products and contributes our due share to the economic advances.welfare of the people with quality products and contributes our due share to the economic advances.

In the future, Hailiang will be driven by innovation, transcending products and application to upgrade traditional In the future, Hailiang will be driven by innovation, transcending products and application to upgrade traditional 

manufacturing to intelligent one, adhering to the principle of serving the country through industry, and making further manufacturing to intelligent one, adhering to the principle of serving the country through industry, and making further 

contributions to social and economic development.ote to becoming an international century enterprise and leading the contributions to social and economic development.ote to becoming an international century enterprise and leading the 

development of copper fabrication industries.development of copper fabrication industries.

Zhejiang Hailiang Co., Ltd. is a core industry company of Hailiang Group. Since its establishment in 2001, it has 

beenZhejiang Hailiang Co., Ltd. is a core industry company of Hailiang Group. Since its establishment in 2001, it has 

been committed to the R&D, production, sales and service of high quality copper products, new materials of 

conductors and new aluminum-based materials. The company was listed on Shenzhen Stock Exchange on January 

16, 2008, with stock code 002203. It is a benchmark and leading enterprise in copper pipe and rod processing 

industry worldwide. 

Hailiang’s core products are copper-based materials such as copper pipe, copper rod and copper foil, with 

thousands of brands and tens of thousands of specifications. They are widely used in household appliance, 

equipment and instrument, ship, electricity, new energy vehicles, energy storage, photovoltaic, wind energy, 

semiconductor, 5G communication and so on.

Hailiang has 22 production bases in Zhejiang, Shanghai, Anhui, Taishan and Zhongshan of Guangdong, 

Vietnam, Thailand, Chongqing, Chengdu, Shandong, Gansu, the United States, Berlin and Menden of Germany, 

France, Italy, Spain, Indonesia and other Asian, American and European areas. It has accumulated a large number of 

high-quality and stable customers domestically and abroad. It has also established long-term and stable business 

relationships with nearly 10,000 customers in 132 countries or regions in material procurement and product sales. 

Additionally, it has become strategic partners with many industry-leading companies and has been deeply trusted 

and recognized by its customers, awarded gold customer and supplier, global partner, and other honors by many 

customers.The company won “Good Credibility Enterprise” for thirteen years, obtains several provincial research 

institutes and innovation teams. “Hailiang Copper Fabrication Techniques Development Laboratory” is a key 

laboratory of Ministry of Education in China.

Hailiang established a management policy of “people-oriented to build a blue-collar social ecology; clean 

production to achieve green and healthy development; craftsmanship spirit to set up an international classic brand; 

self-transcendence to jointly build an excellent company—Hailiang”.

The development history of Zhejiang Hailiang mirrors the development progress of manufacturing and industry 

upgrading of China. It is also an example of large enterprises leading the industry towards greater attainment and 

repaying society after achieving rapid growth. For a long time Zhejiang Hailiang has been devoted to providing quality 

services and products to customers, to securing reasonable profits and returns for our shareholders, to providing 

platforms of employment and growth for our employees and to introducing advanced management concepts and 

manufacturing experience to the industry. Through constant technological research and development, technique 

upgrading and equipment improvement, Zhejiang Hailiang has helped reduce the presence of complex techniques 

and heavy pollution in the copper processing industry in line with the requirement of environmental protection and 

green development. Remaining true to the spirit of craftsmanship, Zhejiang Hailiang serves society and promotes the 

welfare of the people with quality products and contributes our due share to the economic advances.

In the future, Hailiang will be driven by innovation, transcending products and application to upgrade traditional 

manufacturing to intelligent one, adhering to the principle of serving the country through industry, and making further 

contributions to social and economic development.ote to becoming an international century enterprise and leading the 

development of copper fabrication industries.
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印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效



87

海纳百川    融汇众流 海纳百川    融汇众流

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效



109

海纳百川    融汇众流 海纳百川    融汇众流

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效



美标水管道认证证书

1211

海纳百川    融汇众流 海纳百川    融汇众流

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效



美标饮用水铜管认证证书

1413

海纳百川    融汇众流 海纳百川    融汇众流

美标紫铜管件认证证书

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效



1615

海纳百川    融汇众流 海纳百川    融汇众流

澳标铜管（水道管）认证证书美标用于饮用水铜管的紫铜管件认证证书

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效



1817

海纳百川    融汇众流 海纳百川    融汇众流

欧标铜水、气管认证证书澳标卡压管件认证证书

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效



2019

海纳百川    融汇众流 海纳百川    融汇众流

法国船级社认证证书欧标管件认证证书

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效



2221

海纳百川    融汇众流 海纳百川    融汇众流

南非铜水管认证证书

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效



2423

海纳百川    融汇众流 海纳百川    融汇众流

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效



2625

海纳百川    融汇众流 海纳百川    融汇众流

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效



2827

海纳百川    融汇众流 海纳百川    融汇众流

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效



3029

海纳百川    融汇众流 海纳百川    融汇众流

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效

样
本

资
料

  复
印

无
效



3231

东海花园

武警总医院

中宣部培训中心

文津公寓、酒店

汇智大厦

旧宫医院

北京香港马会

丽景大酒店

招商地产红领巾项目

歌华开元大酒店

开元名都大酒店

长乐宝苑

北京贝尔特酒店

解放军总总装备部设计院

中建鸿达大厦

中建商务大厦

鸦儿胡同改造

茅台大厦

恒大希尔顿逸林酒店

清华医院

奥林匹克瞭望塔

英特宜家

空军西郊首长住宅

总参谋部48号院

凤凰城

港珠澳大桥澳门口岸管理区

广州四季酒店

广州奥林匹克花园

广州碧桂园

广州岭南新世界花园

深圳海越花园

深圳幸福里小区

深圳华润银湖蓝山

深圳君悦酒店

深圳华侨城房地产

深圳免税大厦

广东省第二人民医院

广州市中山大学附属第一医院

广州市黄浦区肿瘤医院

广州市越秀区中山大学附属第一医院

广州市花都区人民医院

广州市番禺区中医院

广州市南方医院

广州市第二人民医院

广州市天河区中山大学附属第三医院

广州市越秀区中山大学孙逸仙纪念医院

佛山市南海区第四人民医院

佛山市南海区第七人民医院

佛山市南海区人民医院

汕头人民医院

深圳人民医院

深圳坪山第三人民医院

揭阳市人民医院

潮州市人民医院

浙江地区

杭州滨江城市之星

杭州三华商住大厦

杭州钱湖彩虹豪庭

杭州九树公寓

杭州东方君悦

杭州武林壹号

杭州西湖时代广场

杭州开元名都大酒店

杭州西溪喜来登

杭州绿城蓝色钱江

杭州水博度假酒店

杭州万怡酒店

杭州索菲酒店

义乌锦都酒店

义乌开元名都

义乌万豪酒店

萧山雷迪森大酒店

华联万豪大酒店

湘湖壹号

华家池壹号（绿地项目）

华家池（滨江项目）

金华雷迪森大酒店

本溪世贸酒店

推广应用工程名单
上 海 地区

上海中心

虹桥机场

浦东国际机场

世博村

上海星河湾

仁杰御澜湾

雅居乐国际广场

长征医院

瑞金医院

静安嘉里中心

迪士尼乐园

国际医学中心

嘉定喜来登

月星凯悦酒店

第六人民医院

由由国际酒店

宝矿洲际酒店

华侨城苏河湾

华山医院

华东医院

东方医院

中山医院

上海宝山凯健养老院

绿地外滩中心

浦东机场洲际酒店

前滩香格里拉酒店

裕年国际

和记黄埔御涛别墅

盛世绿城滨江

和记黄埔马桥别墅

滴水湖.皇冠假日

南京西路1788

绿城黄浦湾

外滩华尔道夫酒店

华侨城宝格丽酒店

中国金融大厦

上海滩花园

中信泰富瑞明酒店

解放日报传媒大厦

龙华国际

仁恒锦庭

香樟花园 

新世界花园

虹桥康得思酒店

嘉定凯悦酒店

上海万科儿童医院

京津地区

华贸中心JW万豪酒店

华贸中心丽思卡尔顿酒店

荷华JW万豪酒店

丽来花园

嘉里中心香格里拉酒店

京广中心改造

天津帝旺凯悦大酒店

天津“117”项目

天津信达广场

天津太阳城6号地会所

美国大使馆

燕翔饭店改造

清华大学苏士民项目

神州数码软件中心

西山美墅馆

山西大厦

优山美地（多期）

军委青龙桥1号

永定路总后大区

龙湾别墅

东方普罗旺斯

新城国际

新东安市场
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江苏地区

无锡太湖国际博览中心

无锡万达广场

无锡君来洲际酒店

无锡凯宾斯基饭店

无锡希尔顿逸林酒店

宜兴凯宾斯基饭店

南通希尔顿酒店

苏州东川宾馆

苏州凯悦酒店

苏州海鲜洋川万豪酒店

苏州九龙医院

苏州国金中心

南京金陵饭店

南京奥林匹克体育中心

南京鼓楼医院

昆山体育中心

南京江北医院

南京市第一医院

襄樊万达广场

宜昌万达广场

武汉积玉桥万达广场

武汉东沙万达广场

武汉CBD泛海国际

武汉武昌工人文化宫

花山希尔顿

武汉CBD泛海国际

武汉汉阳万科Modena名致酒店

武汉联投丽笙酒店

山姆会员武汉店

武汉光谷同济儿童医院

孝感市中心医院

湖北地区

福建地区
襄门威斯汀酒店

厦门丰润吉祥酒店

龙岩第一医院

厦门云顶庄园

福建中烟工业大厦

福建中烟研发中心

龙岩烟草大厦

成都明悦大酒店

成都华润瑞吉酒店

成都万达瑞华酒店

成都国金马可波罗酒店

成都福朋喜来登酒店

成都银泰中心华尔道夫酒店

成都棕榈泉费尔蒙酒店

都江堰新华创作中心

成都地区

其  他

大连希尔顿酒店

大连友好大厦

大连市体育场

大连富丽华酒店

大连世纪经典大厦

哈尔滨世贸酒店

哈尔滨沃尔玛超市

长沙华天贵宾楼

长沙市八方小区

中兴大酒店

太原万达威斯汀酒店

中国驻南非大使馆

大连星海湾壹号君悦酒店

沈阳华润中心君悦酒店

青岛香格里拉改造

特莱姆森万丽酒店

青岛万邦中心

港中旅海泉湾大酒店

西安万达希尔顿酒店

南门国际万豪酒店

南昌皇冠假日酒店

赣州市人民医院

泰康之家婺源医养健康综合体

成都市龙源驿区中医院

攀枝花市妇女儿童医院

四川大学华西天府医院

兰州第一人民医院

乌海市人民医院

长沙国金中心

合肥市君悦酒店

全球最大的铜管、铜管接件出口商之一

合 作 伙 伴 可以按照客户的要求定制全球

各牌号及规格。

雅高酒店 希尔顿酒店 洲际酒店 卡尔森酒店

凯悦酒店 凯宾斯基 华尔道夫酒店 喜来登酒店

香格里拉酒店 温德姆酒店 威斯汀 四季酒店

万豪酒店 丽思卡尔顿酒店 索菲特酒店 雷迪森酒店

宝格丽酒店 艾美酒店 恒大集团 华润置地

碧桂园 万达 万科 绿城

世贸集团 开元酒店集团 武警总医院

海纳百川    融汇众流 海纳百川    融汇众流
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浙 江 海 亮 股 份 有 限 公 司

全 球 生 产 基 地 及 销 售 公 司 布 局 图
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